
 
 

Kommunfullmäktiges sammanträde Solna den 25 april 2016 
Interpellation till Kultur- och fritidsnämndnes ordförande Peter Edholm 

 

 
 
Interpellation angående gräsplan i Hagalund 
 
 
Ett av kultur- och fritidsnämndens mål i årets verksamhetsplan och budget handlar om att 
Möjliggöra för fler barn och ungdomar att delta i idrotts-, fritids- och kulturverksamhet i takt 
med att staden växer. Att kunna utöva idrott och motionera är en av de viktigaste 
byggstenarna i en god folkhälsa. För detta krävs att lämpliga anläggningar finns tillgängliga i 
närheten av bostadsområdena, och att de är utformade på ett tryggt och inbjudande sätt. 
Som en stad med tydlig idrottsprofil bör Solna skapa förutsättningar för alla medborgare att 
delta i idrottslivet. Solna växer så att det knakar och vi anser att staden måste satsa på 
långsiktiga träningsanläggningar, samt rusta föreningslivet för de kommande generationerna 
av barn som behöver fylla sin fritid med en meningsfull idrottsaktivitet.  
 
En snabb titt på stadens hemsida visar att de flesta stadsdelar har fotbollsplaner. Men inte 
Hagalund. Tidigare fanns Hagalunds IP men den fotbollsplanen försvann när området istället 
bebyggdes med bostäder. Sedan dess har Hagalund ingen fotbollsplan. 
 
Vänsterpartiet anser att alla stadsdelar ska leva och en förutsättning för det är parker, torg, 
butiker, kommunal service, möjligheter för idrotts- och kulturutövande. Hagalund är ett 
exempel på en stadsdel där flera av dessa delar saknas och har försummats av staden 
under en längre tid. Detta kan man ändra om det finns politisk vilja och det konkreta vi lyfter 
här är frågan om en fotbollsplan. 
 
Av den anledningen vill vi fråga om följande: 
 

1) Har staden planer på att anlägga en 7-9 mannagräsplan i Hagalund?  
2) Om inte, varför? 
3) Finns någon övergripande plan för upprustning och/eller nyanläggning av 

idrottsplatser i Hagalund? 
 

 

 

 

  

 

Thomas Magnusson (V)  

 


